



produits saisonniers • seasonal products

## WARRANTY

All products are guaranteed against defective materials for one year from the date of purchase and based on normal residential use of the product, labour not included. The warranty is not transferable.

Damages due to vandalism, animals, abuse or wrong use of the product are not covered by the warranty. Damages caused by severe weather conditions such as thunderstorms, wind or snow storms are not covered by the warranty. Rust, water infiltration and discolouration of the structure and/or the fabric are not covered by the warranty.

## GARANTIE

Tous les produits sont garantis pendant un an, à partir de la date d'achat, contre les défauts de fabrication basés sur un usage normal et résidentiel, main-d'œuvre est en sus. Cette garantie est non transférable.

Les dommages causés par le vandalisme, les animaux, les abus ou le mauvais usage de ce produit ne sont pas couverts par la garantie. Les dommages causés par les conditions climatiques difficiles telles que les orages et les tempêtes de vent ou de neige ne sont pas couverts. La rouille, l'infiltration d'eau, la décoloration de la structure et/ou du tissu ne sont pas couvertes par la garantie.